

Names/Namen: _____



In preparation for the Super Bowl, your task is to create an explanation for your parents. At the end of this PrimarWebQuest you will present your explanation.

Als Vorbereitung auf den Super Bowl ist es eure Aufgabe, eine Erklärung für eure Eltern zu erstellen. Die Erklärung stellt ihr am Ende dieses PrimarWebQuests vor.

Checklist: Tasks

Here you can read what should be done. Check off what you've already completed.

Checkliste: Arbeitsschritte

Hier könnt ihr nachlesen, was ihr machen sollt. Hakt das ab, was ihr erledigt habt.

What we must complete:	Das müssen wir tun:	What we have completed:	Das haben wir erledigt:
Measuring systems	Maßsysteme		
We have read informational texts about indicating lengths in America.	Wir haben Informationstexte zur Angabe von Längen in Amerika gelesen.		
We have taken note of all information needed for our explanation.	Wir haben uns alle Informationen notiert, die wir für unsere Erklärung benötigen.		
We have prepared a chart.	Wir haben eine Tabelle erstellt.		
American football field	American Football Spielfeld		
We have read informational texts about the field of American football.	Wir haben Informationstexte über das American Football Spielfeld gelesen.		
We have found out about the basic rule of football.	Wir haben die Grundregel beim Football herausgefunden.		
We have chosen the right measuring tools.	Wir haben die richtigen Messinstrumente ausgewählt.		
We have recreated a part of the field in its original size.	Wir haben einen Teil des Spielfeldes in Originalgröße nachgebaut.		
Conversion	Umwandlung		
We have converted the lengths of the field and the goal into metric units.	Wir haben die Längenangaben des Spielfeldes und des Tores in metrische Einheiten umgewandelt.		

Names/Namen: _____



* Chosing a TV	* Einen Fernseher auswählen	
We have decided on an appropriate TV and have drawn it on the board.	Wir haben uns für einen passenden Fernseher entschieden und an die Tafel gezeichnet.	
Planning the explanation	Planung der Erklärung	
We have written our explanation in English.	Wir haben unsere Erklärung in Englisch aufgeschrieben.	
We have practiced presenting our explanation.	Wir haben das Vorstellen unserer Erklärung geübt.	